



1. Φάκελος Πρώτης Ημέρας Κυκλοφορίας
First Day Cover
Τιμή / Price: 7,40 €



2. Τυποποιημένη Σειρά / Set Pack
Τιμή / Price: 7,80 €



3. Απλό Άλμπουμ Γραμματοσήμων / Regular set Album
Τιμή / Price: 17,50 €



4. Κάρτες Μάζιμου / Maximum Cards
Τιμή / Price: 9,10 €



ΕΛΛΗΝΙΚΑ ΤΑΧΥΔΡΟΜΕΙΑ HELLENIC POST

Αναμνηστική Σειρά Γραμματοσήμων
«ΕΠΕΤΕΙΟΙ ΓΕΓΟΝΟΤΑ»

Commemorative set of Stamps
«ANNIVERSARIES EVENTS»

Gedenkmarkenserie
«JAHRSTAGE»

02/2005

ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΦΙΛΟΤΕΛΙΣΜΟΥ
ΒΥΣΣΗΣ 2 & ΑΙΟΛΟΥ 101 88 ΑΘΗΝΑ
ΤΗΛ: 210 33 53 680-7 FAX: 210 33 10 110
www.elta-net.gr

PHILATELIC SERVICE
2, VISSIS Str. & AIOLOU 101 88 ATHENS
TEL: 210 33 53 680-7 FAX: 210 33 10 110
www.elta-net.gr



ΕΠΕΤΕΙΟΙ ΓΕΓΟΝΟΤΑ



ΚΛΑΣΕΙΣ	ΠΑΡΑΣΤΑΣΕΙΣ	ΠΟΣΟΤΗΤΕΣ
€0,01	75 ΧΡΟΝΙΑ ΓΕΝΙΚΟ ΧΗΜΕΙΟ ΤΟΥ ΚΡΑΤΟΥΣ	2.000.000
€0,04	41 ^ο ΠΑΝΕΥΡΩΠΑΪΚΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΓΙΑ ΤΟ ΔΙΑΒΗΤΗ	4.000.000
€0,05	54 ^ο ΔΙΕΘΝΕΣ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΧΕΙΡΟΥΡΓΙΚΗΣ ΚΑΡΔΙΑΣ ΚΑΙ ΑΓΓΕΙΩΝ	1.000.000
€0,40	90 ΧΡΟΝΙΑ ΤΗΣ ΕΣΗΕΑ (Ι. ΚΟΝΔΥΛΑΚΗΣ ΠΡΩΤΟΣ ΠΡΟΕΔΡΟΣ)	2.000.000
€0,49	2005, ΕΤΟΣ ΑΝΤΑΓΩΝΙΣΤΙΚΟΤΗΤΑΣ	2.000.000
€1,40	25 ΧΡΟΝΙΑ ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΕΤΑΙΡΙΑ ΜΑΣΤΟΛΟΓΙΑΣ	2.000.000
€3,50	ΑΛΕΚΟΣ ΚΟΝΤΟΠΟΥΛΟΣ (100 ΧΡΟΝΙΑ ΑΠΟ ΤΗ ΓΕΝΝΗΣΗ ΤΟΥ)	300.000

ΔΙΑΣΤΑΣΕΙΣ : 40 x 27 χιλ., σε φύλλα των 25 τεμαχίων
 ΣΧΕΔΙΑΣΗ - ΠΡΟΣΑΡΜΟΓΗ : Ανθούλα Λύγκα
 ΜΕΘΟΔΟΣ ΕΚΤΥΠΩΣΗΣ : Πολυχρωμία (offset)
 ΕΚΤΥΠΩΣΗ : ΑΛΕΞ. ΜΑΤΣΟΥΚΗΣ Α.Ε.
 ΚΥΚΛΟΦΟΡΙΑ- ΔΙΑΘΕΣΗ : Θα κυκλοφορήσουν στις **5 Απριλίου 2005** και θα διατίθενται από τα Ταχ. Καταστήματα μέχρι **4 Απριλίου 2006** εκτός αν εξαντληθούν νωρίτερα. Πλήρεις Σειρές θα διατίθενται από τα Ταχ. Καταστήματα για τέσσερις μήνες από την κυκλοφορία τους και από το Κεντρικό Φιλοτελικό Κατάστημα μέχρι απόσυρσής τους, εφόσον δεν εξαντληθούν νωρίτερα.

Θα εκδοθούν επίσης:

1.ΕΙΚΟΝΟΓΡΑΦΗΜΕΝΟΙ ΦΑΚΕΛΟΙ ΠΡΩΤΗΣ ΗΜΕΡΑΣ

ΚΥΚΛΟΦΟΡΙΑΣ (τεμ. 40.000).

Θα εκδοθούν και θα έχουν παράσταση σχετική με το θέμα της σειράς.

Θα διατίθενται προς 7,40 ΕΥΡΩ.

Θα πωλούνται από το Κεντρικό Φιλοτελικό Κατάστημα (Βύσσης 2 και Αιόλου -101 88 ΑΘΗΝΑ) και σε μικροποσότητες από τα Κεντρικά Ταχυδρομικά Καταστήματα.

2. ΑΠΛΑ ΛΕΥΚΩΜΑΤΑ ΓΡΑΜΜΑΤΟΣΗΜΩΝ ΣΕΙΡΑΣ (τεμ. 3.000)

Θα διατίθενται προς 17,50 ΕΥΡΩ από το Κεντρικό Φιλοτελικό Κατάστημα και από τα Ταχ. Καταστήματα μέχρι εξαντλήσεως.

3. ΤΥΠΟΠΟΙΗΜΕΝΕΣ ΣΕΙΡΕΣ ΓΡΑΜΜΑΤΟΣΗΜΩΝ (τεμ. 3.000)

Θα διατίθενται προς 7,80 ΕΥΡΩ από το Κεντρικό Φιλοτελικό Κατάστημα και από τα Ταχ. Καταστήματα μέχρι εξαντλήσεως.

4. ΚΑΡΤΕΣ ΜΑΞΙΜΟΥΜ PREPAID (σετ. 5.000)

Θα διατίθενται προς 9,10 ΕΥΡΩ από το Κεντρικό Φιλοτελικό Κατάστημα και από τα Κεντρικά Ταχυδρομικά Καταστήματα μέχρι εξαντλήσεως.

Προεγγραφές για όλα τα Φιλοτελικά Προϊόντα θα γίνονται στα κατά τόπους Ταχ. Καταστήματα μέχρι 28 Μαρτίου 2005. Σε κάθε περίπτωση, θα τηρηθεί απολύτως αυστηρή προτεραιότητα, ο δε ΕΛΤΑ διατηρεί το δικαίωμα ικανοποίησης και μέρους των απαιτήσεων των κ.κ. πελατών.

Οι συλλέκτες φιλοτελιστές θα έχουν τη δυνατότητα να σφραγίζουν στο Κεντρικό Φιλοτελικό Κατάστημα τα φιλοτελικά τους αντικείμενα με την ειδική αναμνηστική σφραγίδα ΠΡΩΤΗΣ ΗΜΕΡΑΣ ΚΥΚΛΟΦΟΡΙΑΣ, αρκεί να έχουν επικολημένα επ' αυτών γραμματόσημα της σειράς, αξίας τουλάχιστον 0,49 ΕΥΡΩ.

75 ΧΡΟΝΙΑ ΓΕΝΙΚΟ ΧΗΜΕΙΟ ΤΟΥ ΚΡΑΤΟΥΣ

Το Γενικό Χιμείο του Κράτους ιδρύθηκε το 1929 και δραστηριοποιείται σε

πολλά επίπεδα, με παραρτήματα σε 40 νομούς της χώρας και εργαστηριακά εξοπλισμό που είναι σε θέση να επιλύσει δύσκολα επιστημονικά προβλήματα. Φέτος γιορτάζουμε τα 75 χρόνια λειτουργίας του, μια μακρόχρονη πορεία μέσα στην οποία αναπτύχθηκε έτσι ώστε να βρίσκεται όσο το δυνατόν πιο κοντά σε αυτούς που το χρειάζονται.

41^ο ΠΑΝΕΥΡΩΠΑΪΚΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΓΙΑ ΤΟ ΔΙΑΒΗΤΗ

Ο σακχαρώδης διαβήτης είναι μια σύγχρονη μάστιγα που δυναστεύει τη ζωή ενός σημαντικού ποσοστού των συνανθρώπων μας. Ο αρχαίος Έλληνας γιατρός Αρεταίος ο Καππαδόκης ήδη από τον 1ο αιώνα μ.Χ. περιέγραψε το νόσημα και έδωσε την ονομασία του που υιοθετήθηκε από όλες τις ιατρικές κοινότητες παγκόσμια. Η Αθήνα έχει την τιμή να φιλοξενήσει φέτος το 41ο Ετήσιο Συνέδριο της Ευρωπαϊκής Εταιρείας για τη Μελέτη του Διαβήτη (EASD) που θα διεξαχθεί από τις 10 έως και 15 Σεπτεμβρίου 2005 στο Στάδιο Ειρήνης και Φιλίας υπό την Προεδρία του Καθηγητή Σωτ. Α. Ράπτη.

54^ο ΔΙΕΘΝΕΣ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΧΕΙΡΟΥΡΓΙΚΗΣ ΚΑΡΔΙΑΣ ΚΑΙ ΑΓΓΕΙΩΝ

Το 2005 πραγματοποιείται στην Αθήνα το 54ο Διεθνές Συνέδριο της Ευρωπαϊκής Εταιρείας Χειρουργικής Καρδιάς-Αγγείων (European Society for CardioVascular Surgery), το πρώτο Καρδιοχειρουργικό Συνέδριο Διεθνούς Εταιρείας στην Ελλάδα.

90 ΧΡΟΝΙΑ ΕΣΗΕΑ

(Ι. Κονδυλάκης Συγγραφέας, Πρώτος Πρόεδρος)

Η Ένωση Συντακτών Ημερησίων Εφημερίδων Αθηνών ιδρύθηκε πριν από 90 χρόνια, και η πορεία της συνδέθηκε με τις λαμπρότερες σελίδες της νεώτερης ιστορίας. Σήμερα στα μητρώα της ΕΣΗΕΑ είναι καταχωρημένοι 4.05 επαγγελματίες δημοσιογράφοι, ενώ μέλη της υπήρξαν σπουδαίοι λογοτέχνες και ιστορικοί. Είναι ιδρυτικό μέλος της «Διεθνούς Ομοσπονδίας Δημοσιογράφων» και μέλος της «Ευρωπαϊκής Ένωσης Δημοσιογράφων».

2005, ΕΤΟΣ ΑΝΤΑΓΩΝΙΣΤΙΚΟΤΗΤΑΣ

Το 2005 έχει ανακηρυχθεί Έτος Ανταγωνιστικότητας. Σκοπός αυτής της ενέργειας είναι η ενδυνάμωση των πολιτών, η ενημέρωση των επιχειρηματιών και η ευρύτερη συμμετοχή των κοινωνικών εταίρων στην προσπάθεια τόνωσης της ανταγωνιστικότητας της ελληνικής οικονομίας.

25 ΧΡΟΝΙΑ ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΕΤΑΙΡΙΑ ΜΑΣΤΟΛΟΓΙΑΣ

Η Ελληνική Εταιρία Μαστολογίας ιδρύθηκε το 1979 και στην 25ετή δραστηριότητά της στα πλαίσια παροχής υπηρεσιών στην Ελληνική κοινωνία ασχολείται με τη συνεχή μετεκπαίδευση των ειδικών ιατρών και την ενημέρωση των μη ειδικών ιατρών και του κοινού για την καταπολέμηση του καρκίνου του μαστού, που αποτελεί την υπ' αριθμόν 1 αιτία θανάτου των γυναικών.

100 ΧΡΟΝΙΑ ΑΠΟ ΤΗ ΓΕΝΝΗΣΗ ΤΟΥ ΑΛΕΚΟΥ ΚΟΝΤΟΠΟΥΛΟΥ

100 χρόνια συμπληρώνονται από τη γέννηση του Λαμιώτη ζωγράφου Αλέκου Κοντοπούλου, ο οποίος αποτέλεσε έναν από τους πνευματικούς ανθρώπους που διαδραμάτισαν πρωταρχικό ρόλο στον πολιτισμό της χώρας μας. Γεννήθηκε το 1904 και φοίτησε στη Σχολή Καλών Τεχνών. Με υποτροφία της Ακαδημίας Αθηνών συνέχισε τις σπουδές του στο Παρίσι. Υπήρξε ο εισηγητής Αφρημένης Ζωγραφικής στην Ελλάδα. Μέσα από την Τέχνη του διακρυξέ έναν βαθύ ανθρωπισμό και άφησε απαράμιλλα δείγματα μιας γραφ πνευματικής και ειλικρινούς.

CATEGORY	DESIGNS	QUANTITIES
€0.01	75 YEARS GENERAL CHEMICAL STATE LABORATORY	2.000.000
€0.04	41st EUROPEAN ASSOCIATION FOR THE STUDY OF DIABETES MEETING	4.000.000
€0.05	54th INTERNATIONAL CONGRESS OF THE EUROPEAN SOCIETY FOR CARDIOVASCULAR SURGERY	1.000.000
€0.40	90 YEARS JOURNALISTS' UNION OF THE ATHENS DAILY NEWSPAPERS - E.S.I.E.A. (1st CHAIRMAN J. KONDILAKIS)	2.000.000
€0.49	2005, YEAR OF ECONOMIC COMPETITIVENESS	2.000.000
€1.40	25 YEARS SENOLOGIC HELLENIC SOCIETY	2.000.000
€3.50	ALEKOS KONTOPOYLOS (100 YEARS SINCE HIS BIRTH)	300.000

DIMENSIONS : 40 x 27 mm in sheets of 25
DESIGN AND ADAPTATION : Anthoula Lygka
PRINTING METHOD : Multicolored (OFFSET)
PRINTERS : ALEX. MATSOUKIS S.A.
CIRCULATION-SALES : This set will be issued on **05 April 2005**, and will be available at the Hellenic post offices through **04 April 2006**, unless previously sold out. Complete sets will be available at the local Hellenic post offices for four months from their circulation and at the Central Philatelic Office until their withdrawal, unless previously sold out.

Also available:

1. ILLUSTRATED FIRST DAY COVERS (40.000 pieces)

First Day Covers will be issued with a design related to the subject of the set. They will be available at a charge of € 7,40 and will be sold at the Central Philatelic Office (2, Vissis Street and Aiolou, 101 88 Athens) and in small quantities at the Central Hellenic Post Offices.

2. REGULAR SET ALBUMS (3.000 pieces)

Regular set albums will be available at a charge of € 17,50 at the Central Philatelic Office (2, Vissis Street and Aiolou, 101 88 Athens), and at the Central Hellenic Post Offices until sold out.

3. SETS OF STAMPS IN PACKS (3.000 pieces)

They will be available at a charge of € 7,80 at the Central Philatelic Office (2, Vissis Street and Aiolou, 101 88 Athens), and at the Central Hellenic Post Offices until sold out.

4. PREPAID MAXIMUM CARDS (5.000 sets)

Prepaid maximum cards sets will be available at a charge of € 9,10 at the Central Philatelic Office (2, Vissis Street and Aiolou, 101 88 Athens), and at the Central Hellenic Post Offices until sold out.

Advanced subscriptions all the Philatelic Products can be submitted at local Post Offices until 28 March 2005. Subscriptions will be received at a first-come-first-served basis, and the Hellenic Post reserves the right to fulfill part of their customers' claims.

Collectors will be able to have items franked at the Central Philatelic Office with the special First Day Cover commemorative postmark, providing they have affixed to them stamps from the set to the value of at least € 0,49.

75 YEARS GENERAL CHEMICAL STATE LABORATORY

The General State Chemical Laboratory was founded in 1929 and takes action in many different levels, with branches in 40 prefectures of the country and laboratory equipment, which is in position to solve hard scientific issues. This year we celebrate the 75 years of the laboratory's operation, a long lasting path, in which it was developed to be as near as possible to all those who need it.

41st EUROPEAN ASSOCIATION FOR THE STUDY OF DIABETES MEETING

Diabetes is a contemporary plague, which oppresses the life of a big percentage of our fellow men. The Greek ancient doctor Areteos from Kappadokia, described the disease already since the 1st century b.C. and gave to it the name, which was adopted by all the medical communities all over the world. This year, Athens is honored to host the 41st Annual Conference of the European Association for the Study of Diabetes (EASD), which will be held from the 10th till the 15th of September 2005, in the Peace and Friendship Stadium presided over by the Professor Sot. A. Raptis.

54th INTERNATIONAL CONFERENCE OF CARDIOVASCULAR SURGERY

In 2005, the 54th International Conference of the European Association of CardioVascular Surgery will be held in Athens. This will be the first CardioVascular Conference of International Association held in Greece.

90 YEARS JOURNALISTS' UNION OF THE ATHENS DAILY NEWSPAPERS - E.S.I.E.A.

(FIRST PRESIDENT I. KONDILAKIS, WRITER)

E.S.I.E.A. was founded 90 years ago, and its path was connected with the brighter pages of later history. Today, 4.050 professional journalists are registered in the records of the Journalists' Union, while great litterateurs and historians were also members. E.S.I.E.A is a founding member of the "International Journalists' Federation" as well as a member of the "European Journalists' Union".

2005, YEAR OF ECONOMIC COMPETITIVENESS

2005 is declared Year of Economic Competitiveness. Aim of this action is the sensitization of the citizens, the briefing of the businessmen and the wider participation of the social partners in the effort for the strengthening of the competitiveness of the Greek economy.

25 YEARS SENOLOGIC HELLENIC SOCIETY

The Senologic Hellenic Society was founded in 1979 and during its 25-year path and within the scope of rendering of services in the Greek Society, it deals with the constant training of specialist doctors and the briefing of the non specialist doctors and the public, for fighting against breast cancer, the number one cause of death for women.

100 YEARS SINCE THE BIRTH OF ALEKOS KONTOPOULOS

Alekos Kontopoulos is one of the spiritual people who played a significant role in the culture of our country. He was born in 1904 in Lamia and studied in the School of Fine Arts. He continued his studies in Paris with a scholarship from the Athens Academy, and introduced the abstract art in Greece. Through his art he professed a deep humanism, and left great specimens of a spiritual and honest writing.

WERTE	ABBILDUNGEN	ANZAHL
€ 0,01	75 JAHRE ALLGEMEINES CHEMISCHES STAATSLABOR	2.000.000
€ 0,04	41. KONFERENZ DER EUROPÄISCHEN VEREINIGUNG FÜR DIE DIABETES-FORSCHUNG	4.000.000
€ 0,05	54. KONGRESS DER EUROPÄISCHEN VEREINIGUNG FÜR HERZ-UND GEFÄSSCHIRURGIE	1.000.000
€ 0,40	90 JAHRE VEREINIGUNG DER REDAKTEURE ATHENER TAGESZEITUNGEN - E.S.I.E.A. (1. PRÄSIDENT I. KONDILAKIS)	2.000.000
€ 0,49	2005, JAHR DER ÖKONOMISCHEN KONKURRENZ	2.000.000
€ 1,40	25 JAHRE GRIECHISCHE MASTOLOGISCHE GESELLSCHAFT	2.000.000
€ 3,50	ALEKOS KONTOPOULOS (100 JAHRE SEIT SEINER GEBURT)	300.000

FORMAT : 40 x 27 mm, in Blättern zu 25 Stück
 ENTWURF UND ADAPTION : Anthoula Lygka
 DRUCKMETHODE : Vielfarbigen (OFFSET)
 DRUCK : ALEX. MATSOUKIS A.G.
 UMLAUF-VERFÜGBARKEIT : Der erste Umlauf tag ist der **05. April 2005**. Die Serie wird bis zum **04. April 2006**, insofern sie nicht vorher vergriffen ist, bei den Postämtern erhältlich sein. Vollständige Serien werden von den Postämtern vier Monate lang ab ersteren Umlauf tag und vom Zentralen Philatelistischen Dienst bis zu ihrem Einzug verkauft werden, insofern sie nicht vorher vergriffen sind.

Herausgegeben werden ferner:

1. ERSTTAGSBRIEFE (40.000 Stück)

Erhältlich zum Einzelpreis von € 7,40 beim Zentralen Philatelistischen Dienst (Vyssis Str. 2 und Aiolou, 101 88 Athen), sowie landesweit in Kleinmengen bei den zentralen Postämtern.

2. EINFACHE SERIENALBEN (3.000 Stück)

Erhältlich zum Einzelpreis von € 17,50 beim Zentralen Philatelistischen Dienst (Vyssis Str. 2 und Aiolou, 101 88 Athen), solange vorrätig.

3. STANDARDPRODUKT "SERIE" (3.000 Stück)

Erhältlich zum Einzelpreis von € 7,80 beim Zentralen Philatelistischen Dienst (Vyssis Str. 2 und Aiolou, 101 88 Athen), sowie bei den zentralen Postämtern, solange vorrätig.

4. GANZSACHEN (5.000 Sets)

Erhältlich zum Einzelpreis von € 9,10 beim Zentralen Philatelistischen Dienst (Vyssis Str. 2 und Aiolou, 101 88 Athen), solange vorrätig.

Vormerkungen für die Philatelistischen Produkte können bei den lokalen Postämtern bis zum 28. März 2005 vorgenommen werden. In jedem Fall erfolgt die Ausgabe streng nach der Rangfolge der Interessenten, die ELTA behält sich jedoch das Recht vor, die Wünsche der Kunden auch teilweise zu erfüllen.

Die Briefmarkensammler haben die Möglichkeit, ihre philatelistischen Sammelobjekte beim Zentralen Philatelistischen Dienst mit dem Sonderersttagsstempel abstempeln zu lassen unter der Voraussetzung, Marken der Serie im Wert von mindestens € 0,49 auf diese geklebt zu haben.

75 JAHRE ALLGEMEINES CHEMISCHES STAATSLABOR

Das Allgemeine Chemische Staatslabor wurde 1929 gegründet. Seine Tätigkeiten erstrecken sich auf verschiedenen Ebenen. Mit Zweigstellen in 40 Verwaltungsbezirken Griechenlands und Laboreinrichtungen, die geeignet für die Lösung von schwierigen wissenschaftlichen Fragen sind. Dieses Jahr feiern wir die 75 Jahre seines Betriebs, eine lange Zeit, in der das Staatslabor sich so entwickelt hat, dass es denen beisteht, die seine Hilfe brauchen.

41. KONFERENZ DER EUROPÄISCHEN VEREINIGUNG FÜR DIE DIABETES-FORSCHUNG

Diabetes ist eine heutige Plage, die das Leben mehrerer unserer Mitmenschen belastet. Der Alte Grieche Areteos der Kappadokis hat schon seit dem 1. Jahrhundert v. Chr. die Krankheit beschrieben und nach dem Namen benannt, der von allen medizinischen Gesellschaften akzeptiert wurde. Athen hat dieses Jahr die Ehre, die 41. Jahreskonferenz der Europäischen Vereinigung für die Diabetes-Forschung zu veranstalten, die vom 10. bis zum 15. September 2005 in Frieden-und Freundschafts-Stadium stattfindet unter dem Vorsitz von Herrn Doktor Sotiris A. Raptis.

54. KONGRESS DER EUROPÄISCHEN VEREINIGUNG FÜR HERZ-UND GEFÄSSCHIRURGIE

In 2005 wird in Athen der 54. Kongress des Europäischen Vereins für Herz- und Gefäßchirurgie stattfinden, der erste Herzchirurgie Kongress einer Internationalen Vereinigung in Griechenland.

90 JAHRE GEWERKSCHAFT DER REDAKTEURE ATHENER TAGESZEITUNGEN (E.S.I.E.A.)

(1. PRÄSIDENT I. KONDILAKIS, SCHRIFTSTELLER)

Die Gewerkschaft der Redakteure Athener Tageszeitungen – E.S.I.E.A. wurde vor 90 Jahren gegründet, und ihr Verlauf hat sich mit den prächtigeren Seiten unserer neueren Geschichte verknüpft. Heutzutage sind 4.050 Journalisten in E.S.I.E.A. eingetragen. Mehrere wichtige Historiker und Literaten wurden Mitglieder. E.S.I.E.A. ist Mitbegründer des Internationalen Journalisten Verbandes und Mitglied der Europäischen Journalisten Vereinigung.

2005, JAHR DER ÖKONOMISCHEN KONKURRENZ

Das Jahr 2005 wurde zum Jahr der ökonomischen Konkurrenz ernannt. Der Zweck dieser Tat ist die Sensibilisierung der Bürger, die Informierung der Unternehmer und die weitere Teilnahme der Sozialpartner in der Mühe, die Griechische Ökonomie zu verstärken.

25 JAHRE GRIECHISCHE MASTOLOGISCHE GESELLSCHAFT

Die Griechische Mastologische Gesellschaft wurde 1979 gegründet und während dieser 25 Jahre beschäftigt sich mit der stetigen Weiterbildung der Spezialärzte, und die Informierung der Ärzte und des Publikums über den Kampf gegen den Brustkrebs, der die häufigste Todesursache bei Krebserkrankung ist.

ALEKOS KONTOPOULOS (100 JAHRE SEIT SEINER GEBURT)

Alekos Kontopoulos, ein Intellektueller der Führungsrolle in der griechischen Kultur gespielt hat, wurde 1904 in Lamia geboren. Er hat die Kunstschule in Athen abgeschlossen, und als Stipendiat der Athener Akademie in Paris weiterstudiert. Die Abstraktmalerei wurde bei ihm in Griechenland eingeführt. Durch seine Kunst hat er eine tiefe Humanität proklamiert. Seine Schrift war unübertrefflich intellektuell und aufrichtig.